
 جوابیه وزارت اقتصاد
 به گزارش »آرمان ملی«

دوشنبه 29 آبان ماه سالجاری بود که که روزنامه »آرمان 
ملی« در گزارشی تحت عنوان »دولت بدون برنامه توسعه، 
تیم اقتصادی بدون کارنامه« به بررسی عملکرد اقتصادی 
دولت سیزدهم از ابتدای روی کارآمدن دولت تاکنون 
پرداخت و بررسی نقش برخی مجموعه ها از جمله دانشگاه 
امام صادق)ع( و فارغ التحصیلان این دانشگاه در اداره امور 
اقتصادی دولت را مورد بررسی قرار داد. گزارشی که بر پایه 
آمارها و گفت وگو با کارشناسان اقتصادی پیش رفته بود 
و بر مبنای شرایط اقتصادی جامعه و تاثیر عملکرد دولت 
در بهبود یا بغرنج شدن آن به رشته تحریر در آمد. آنچه 
مسلم است آنکه مقصود از این مطلب صرفا بیان عملکرد 
اقتصادی دولت بوده و اساسا قصدی در جهت سیاه نمایی 
یا تخریب دولت و مدیران در مبان نبوده است. چه اینکه 
بارها نیز از عملکرد خوب دولت در حوزه های مختلف 
سخن گفته و تقدیر شده است. در همین راستا مرکز روابط 
عمومی و اطلاع رسانی وزارت امور اقتصادی و دارایی در 
جوابیه ای پاسخ گزارش »آرمان ملی« را داده است که در 
ذیل می خوانید. در جوابیه وزارت اقتصاد آمده است: دولت 
زمانی که شخصی با عنوان اقتصاددان اظهارنظری می کند؛ 
طبیعتا انتظار می رود دیدگاه او از منظر کارشناسی و 
مستند باشد اما به هر حال مطلب یادشده و نقل از قول از 
اقتصاددانی که به آن اشاره شده، عاری از هرگونه استناد 
و صرفا یک کلی گویی سیاسی است. اما از آنجا که دولت 
خود را ملزم به پاسخگویی می داند؛ لازم به یادآوری است 
که دولت سیزدهم بعد از دولتی بر سرکار آمد که تمامی 
فرصت های 8 ساله کشور را معطل ترحم چند کشور نگه 
داشته بود و تمام فعالیت های توسعه ای کشور را منوط به آن 
می دانست و مهم ترین تفاوت دولت سیزدهم با دولت قبل 
را در تفاوت رویکرد این دو دولت در مدیریت و حل مسائل 
کشور تعریف کرد. حال آنکه امروز شرایط بین المللی کشور 
ما و روابط شکل گرفته در قالب پیمان های بزرگی همچون 
پیمان شانگهای، بریکس، خلق فرصت ها و ارتباطات جدید 
با کشورهای همسایه و پیرامونی همچون عربستان و 
تضعیف پیمان های خصمانه علیه کشور نشانگر آن است 
که در کارنامه دولت نه تنها استراتژی توسعه با تکیه بر 
عوامل درون زا وجود دارد که از ظرفیت های بین المللی نیز 
غافل نبوده و ظرفیت های مغفول را فعال کرده است. علاوه 
بر این مجموعه اقدامات دولت سیزدهم نتایجی را در پی 
داشته که برخی از این نتایج در شاخص های کلان اقتصادی 
مانند رشد اقتصادی، نرخ تورم، متغیرهای کلان پولی، 
بهبود وضعیت اشتغال و... قابل مشاهده است. میانگین 
رشد اقتصادی کشور در 8 سال دولت قبل به طور میانگین 
حدود یک درصد و در 4 سال پایانی دولت قبل، به طور 
میانگین پنج صدم درصد بود یعنی دولت قبل کشور را با 
رشد اقتصادی نزدیک صفر به دولت سیزدهم تحویل داد. 
اما اکنون در دو سال پیاپی رشد اقتصادی کشور که معدل 
عملکرد و تلاش دولت سیزدهم است، براساس گزارش 
بانک مرکزی و مرکز آمار، در هر دو سال بالای 4 درصد 
بوده است. درست حرکت دادن یک ماشین متوقف که 
مدت هاست حرکت نکرده، انرژی بسیار زیادی از دولت 
گرفته بود اما این نرخ رشد با توجه به جمیع شرایط داخلی 
و بین المللی امیدبخش و بخشی از کارنامه دولت سیزدهم 
است. اصلاح نظام مالیاتی کشور و حرکت به سمت استقرار 
نظام مالیاتی هوشمند، داده محور و عدالت محور با شناسایی 
و به تورانداختن فراریان مالیاتی، انضباط مالی سختگیرانه 
دولت، کنترل رشد نقدینگی و در کنار آن شفافیت در 
صدور مجوزها، رویه های اقتصادی و صورت های مالی 
شرکت های عمومی و دولتی از جمله مواردی است که نشانه 
برنامه محوربودن دولت است. علاوه بر آن برنامه 10 بندی 
دولت برای مهار تورم و رشد تولید که اکنون در حال اجرا از 
سوی دستگاه های اجرایی است، تدوین برنامه هفتم توسعه 
با هدف رفع ناترازی هایی که دهه ها گریبانگیر اقتصاد ایران 
بوده و برای آنها چاره اندیشی نشده بود نیز مواردی است که 
بهتر است حداقل کسی که به عنوان اقتصاددان اظهارنظر 

می کند از آنها آگاه باشد. 

آرمان ملی– مطهره شفیعی: در پشت 
دیوارهای یک سازمان در خیابان جام جم 
تصمیماتی گرفته و اجرا می شود که سال ها در 
اذهان می ماند. این سازمان صداوسیماست که 
حواشی زیادی دارد اما یکی از حاشیه ساز ترین 
بخش آن تصمیم برای پخش اعترافات است؛ 
اعترافاتی که معمولا سیاستمداران و مسئولان 
سابق را دربرمی گیرد! جالب است که مسئولان 
صداوسیما پس از پایان کار و خروج از صداوسیما 
تلاش دارند تا مسئولیت پخش این اعترافات 
را گردن نگیرند و خود را مبرا از نقش داشتن 
در این برنامه ها نشان دهند به نحوی که گویی 
پخش اعترافات تلویزیونی نمره منفی در رزومه 

آنهاست!

   نگذاشتم اعتراف تلویزیونی پخش 
شود

اخیرا محمد سرافراز که دوره کوتاهی ریاست 
صداوسیما را برعهده داشت، از عدم پخش 
اعترافات تلویزیونی در زمان خودش ابزار رضایت 
کرد. سرافراز در پاسخ به این سوال »انصاف نیوز« 
که اعترافات تلویزیونی در آن مقطع )دوران 
ریاستش بر صداوسیما( از چه جنسی بود؟ 
گفت: »درخواستی برای پخش اعترافات نشد.« 
وی دلیلش را هم اینگونه ذکر کرد: »این را باید از 
خودشان بپرسید؛ شاید می دانستند که با پخش 
آن موافقت نمی کنیم. من برای تمام امور مهم 
صداوسیما به شخصه وقت زیادی اختصاص 
می دادم. از اشکالات وارد به صداوسیما این 
است که به شکل متمرکزی مدیریت نمی شود 
و تعدادی جزایر جداگانه هستند. به دلیل یک 
تجربه  ناموفق در حوزه  برون مرزی حساسیت 
خودم هم بالا بود تا مطالبی که پخش می شود 
واقعی باشد. از طرف دیگر این نوع اعتراف ها 
خلاف قانون هم است . رئیس سابق قوه قضائیه 
حتی اصرار داشت تا زمانی که پرونده ای به دادگاه 
نرفت و حکم داده نشده نه تنها حق مصاحبه 
بلکه انتشار خبر از متهمان دادگاه خلاف قانون 
است و برای پرونده های اقتصادی هم یک مجوز 
خاص گرفتند که البته به درستی هم اجرا نشد. 
از این نظر هم ایراد دارد و فقط تصمیم رئیس 
صداوسیما نیست.« جالب اینجاست که برخی 
تندروها اتهاماتی را به سرافراز نسبت می دادند 
و شاید روزی هم نوبت او بود تا در تلویزیون 
اعتراف کند اما خودش این اتهامات را رد می کند 

و زمانی که از او پرسیده شد »بعد از ماجرای 
خانم میرقلی خان آیا حرف و حدیث ها و نحوه 
کنارگذاشتن او روی زندگی شخصی شما تاثیر 
داشت؟« پاسخ منفی داد و درباره اینکه آیا 
با به دیدن  خانم میرقلی خان در خارج رفته 
است، بیان داشت: »بله، با خانواده به عمان 
رفتیم.« زمانی که انصاف نیوز از او سوال کرد، 
»یکی از اتهاماتی که به شما در زمان ریاست بر 
صداوسیما می زدند این بود که شما بستر نفوذ 
در آنجا را فراهم کردید. موضوع نفوذ و نفوذی ها 
که در این سال ها خیلی مطرح شده را چه در 
رسانه و چه در مقیاس بزرگ تر، در  کشور چگونه 
می بینید؟« اینگونه پاسخ داد: »البته این اتهام 
به من نمی چسبید. یک مورد بود که در پاسخم 
به آقای طائب که در کتاب روایت یک استعفا هم 

آمده همه  مسائل روشن شده است.« 

   ضرغامی: من کاره ای نبودم
در زمان ریاست عزت ا... ضرغامی بر صداوسیما 
اعترافات تلویزیونی زیادی پخش شد اما جالب 
آنجاست که وقتی از صداوسیما خارج شد، 
مهمان صبحانه برخی افراد شد که اعترافاتشان 
پخش شده بود. مانند ابطحی! ضرغامی خود 
را دارای نقش در پخش تلویزیونی اعترافات 
نمی داند. وی گفت: »مساله فتنه و حوادث 88 
یک مساله امنیتی بسیار مهم بود که دشمن با 
هدف براندازی خیلی تلاش کرد. آبروی نظام 
به مخاطره افتاد. شورای عالی امنیت ملی در 
اینجا مدیریت می کرد و جلسات مکرر داشت. 

حصر هم مصوبه شورای عالی امنیت ملی را 
داشت. حصر تصمیم قضائی نبود. درباره پخش 
آن دادگاه ها و اعترافات، شورای عالی امنیت 
ملی تشخیص می داد که پخش آنها به لحاظ 
مدیریت ناامنی های موجود در کشور و کنترل 
امنیت به نفع مردم کمک می کند.« وقتی از او 
سوال شد: »یعنی پخش دادگاه ها با آن شکل و 
شرایط با مصوبه شورای عالی امنیت ملی بود؟« 
اظهارکرد: »همه اینها براساس مصوبات امنیتی 
کشور است.« وی در واکنش به اینکه »یعنی 
به صداوسیما ابلاغ می شد که شما باید مثلا 
اعترافات را پخش کنید«. بیان داشت: »بالاتر از 
ابلاغ بود. همکاری بسیار نزدیکی با ما داشتند. ما 
هم همکاری می کردیم برای اینکه بتوانیم امنیت 

را در کشور حفظ کنیم.«

   لاریجانی: من بی خبر بودم
معروف  برنامه های  از  یکی  »هویت« 
صداوسیما در زمان مدیریت علی لاریجانی 
بود. »هویت« یک برنامه تلویزیونی است که 
در سال 1۳۷۵ از شبکه یک سیمای جمهوری 
اسلامی ایران پخش شد. در این برنامه بسیاری 
از نویسندگان و روشنفکران مورد انتقادات 
شدید قرار گرفتند و اعترافات تلویزیونی برخی 
زندانیان که در زندان ضبط شده بود نیز در این 
برنامه پخش شد. مهم ترین افرادی که در این 
برنامه تصاویر اعترافاتشان به نمایش درآمد، 
علی اکبر سعیدی سیرجانی، عزت ا... سحابی 
و غلامحسین میرزاصالح بودند. لاریجانی هم 

پس از خارج از صداوسیما نه تنها حاضر به 
پذیرش مسئولیت در پخش این برنامه نشد بلکه 
عذرخواهی هم کرد. علی لاریجانی می گوید که 
برنامه »هویت« کار زیردستان او بوده و از آن 
مطلع نبوده و بعدا با ساخت برنامه چهره های 
ماندگار، تلاش کرده آن خطا را جبران کند. 
»چراغ« برنامه دیگری بود که بعد از ریاست 
جمهوری خاتمی از صداوسیما به نمایش در 
آمد. در این برنامه تلاش شد دولت خاتمی را 
به دست داشتن در قتل های زنجیره ای متهم 
نتخابات سال 84 گفته  کند. لاریجانی در ا
بود از مضامین برنامه چراغ هم اطلاع نداشته 
است. اعضای کانون نویسندگان و روزنامه های 
اصلاح طلب معتقد بودند سازندگان دو برنامه 

»چراغ« و »هویت«، یک گروه هستند. 

   هاشمی اعترافی را پخش نکرد
محمد هاشمی قبل لاریجانی عهده دار ریاست 
صداوسیما بود. او در پاسخ به این سوال »آرمان 
ملی« که اعترافات تلویزیونی متهمان سیاسی 
در دوران مدیریت شما نبود؟ گفت: »خیر. در 
مواردی مثلا از آقای شریعتمداری آن دوران 
وزیر اطلاعات بود، مصاحبه از ایشان گرفته بودند 
و این مصاحبه را پخش کردند که بعد از مصاحبه 
می خواستیم، برنامه سازی کنیم اما امام فرمودند 
همان مصاحبه کافی است و در زمینه اخبار 
اعترافات زندانیان یا... در این زمینه فعال نبودیم.« 
وی در واکنش به اینکه »پس امام مخالف پخش 

بودند«، گفت: »بله، امام مخالف بودند.«
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جوابــیه

  ماجرای ترجمه نامه  اوباما
 به رهبر انقلاب توسط ظریف

محمد قوچانی در مجله آگاهی نو در بخشی که مربوط به 
مرور کارنامه  حسن روحانی در 100 روز اول ریاست جمهوری 
است مطالب جدیدی درباره مذاکرات عمان نوشته است. در 
این قسمت به موضوع مذاکرات عمان اشاره شده و آمده است؛ 
روایت محمدجواد ظریف از مذاکرات عمان جالب است. ظریف 
هم مانند روحانی پس از تصدی وزارت امور خارجه و تحویل 
پرونده هسته ای از شورای امنیت ملی به وزارت امور خارجه 
در جریان مذاکرات عمان قرار گرفت که این خود نشان دهنده 
سطح امنیتی و حفاظتی این مذاکرات است. او ضمن آنکه اقدام 
علی اکبر صالحی را »اقدامی بسیار شجاعانه« به خصوص با 
وجود کارشکنی و مخالفت سعید جلیلی و محمود احمدی نژاد 
می داند اما سابقه  این نوع کارها را به سال های 1۳8۷ و 1۳88 
باز می گرداند. محمدجواد ظریف به یاد می آورد که در سال 
1۳8۷ روزی به دفتر مقام رهبری فراخوانده شد. در حالی که 
هیچ سمت رسمی نداشت و از همه مسئولیت هایش در دولت 
محمود احمدی نژاد کنار گذاشته شده بود. یکی از مقامات عالی 
دفتر رهبری متن پاسخ مقام رهبری به نامه رئیس جمهور آمریکا 
باراک اوباما خطاب به آیت ا... خامنه ای را در اختیار ظریف قرار 
داد و از او خواست آن را نه  تنها به زبان انگلیسی ترجمه کند بلکه 
اگر دیدگاهی هم دارد بیان کند. اوباما در نامه اش پیشنهاد کرده 
بود فردی از سوی او )که ظاهرا ویلیام برنز بود( و فردی از سوی 
آیت ا... خامنه ای تعیین شوند تا با اختیارات تام گفت وگو میان دو 
کشور را پیش ببرند. ظریف می گوید پس از پاسخ مقام رهبری به 
رئیس جمهور آمریکا، باراک اوباما نامه  دومی نوشت که ظریف 
در جریان آن هم قرار گرفت و رهبری ایران در حال تهیه پاسخ به 

این نامه بود که حوادث سال 1۳88 رخ داد. 

ویــژه

گــزارش

لاریجانی: خبر نداشتم؛ ضرغامی: مجبور بودم؛ سرافراز: اصلا پیشنهاد ندادند

اعتراف پس از خروج از ساختمان جام جم! 
   مخالف پخش اعترافات بودیم، نقشی نداشتیم

آرمان ملی– یاسمین طالقانی: برخی وزرا اظهاراتی دارند 
که قابل تامل است مانند وزیر ارشاد که اخیرا گفته است: »در حوزه 
شبکه های اجتماعی خارجی فیلترینگی وجود ندارد و اگر همین 
حالا سکوها یا همان پلتفرم های خارجی در ایران نمایندگی رسمی 
بزنند، فضا برای کار آنها باز است.« محمدمهدی اسماعیلی به عنوان 
یکی از اعضای کمیته فیلترینگ در خصوص فیلتر اینستاگرام و 
دیگر شبکه های اجتماعی اظهارکرد: »ما فیلترینگی در شبکه های 
اجتماعی نداریم. طبق مقررات بین المللی هر مجموعه در خارج از 
کشور باید با حوزه مدیریت داخلی هماهنگی داشته باشد و تلاش 
کند. پس قاعدتا این سکوهای خارجی باید در ایران نمایندگی 
داشته باشند.« او ادامه داد: »دولت جمهوری اسلامی اعلام کرده 
که هر کدام از این شبکه ها، سکوها یا پلتفرم ها نماینده ای در ایران 
داشته باشند فضای کاری برایشان باز خواهد شد، در این زمینه 
هم فرقی نمی کند که این سرویس ها اینستاگرام باشد یا واتساپ.«

    فیلتر دیگر پاسخگو نیست!
جواد نیک بین، عضو کمیسیون فرهنگی مجلس چندی روز 
پیش گفته بود: »خیلی از آقایان مسئول وقتی می خواهند با 
من صحبت کنند، می گویند با واتساپ به هم زنگ بزنیم. اگر 
حاکمیت باور دارد گمراهی از طریق تلگرام و اینستاگرام منتشر 
می شود یا باید مشابه آن را با همان قوت ساخت یا نباید آن را 
ترک کرد.« گفتنی است صداوسیما این اظهارات را پخش کرد! 
حتی خبرگزاری اصولگرای فارس نوشت: »از جایی که فیلترینگ 
گسترده شبکه های اجتماعی و بازی های آنلاین و سایت های 
خارجی نه تنها باعث دورشدن مردم از این موارد نشده و حتی 
قبح فیلترشکن را هم از بین برده و عملا باعث خروج ارز از کشور 

و هزینه کردن مردم برای فیلترشکن ها شده، از همه مسئولان 
مربوطه در زمینه فیلترینگ مخصوصا قوه قضائیه خواهشمندیم 
فیلترینگ را محدود و فقط مربوط به موارد بسیار مهم کنند و 
از فیلترکردن شبکه های اجتماعی و بازی ها و... پرهیز نمایند.« 
وزیر ارشاد به خوبی می داند که حتی مسئولان هم توجهی به 
فیلتر ندارند و اقبال جامعه به شبکه های اجتماعی خارجی 
بیش از داخلی است و بسیاری از مردم به رغم اعمال فیلترینگ با 
استفاده از فیلترشکن از آنها استفاده می کنند. »اعتماد آنلاین« 
هم به معرفی محبوب ترین شبکه های اجتماعی پرداخت که 
شامل تیک تاک با 6۷2 میلیون دانلود جهانی، اینستاگرام با ۵4۷ 
میلیون دانلود جهانی، فیسبوک با 4۵0 میلیون دانلود جهانی، 
واتساپ با 424 میلیون دانلود جهانی، تلگرام با ۳10 میلیون 
جهانی، مسنجر با 210 دانلود جهانی، ایکس با 1۵9 دانلود 
جهانی، یوتیوب با 1۵4 میلیون دانلود جهانی، دیسکورد با 10۵ 
میلیون دانلود جهانی و وی چت با 96 میلیون دانلود جهانی است 
که همه آنها در ایران فیلتر است. وزیر ارشاد باید متوجه باشد که 
شبکه های داخلی قابل مقایسه با شبکه های داخلی اجتماعی 
نیستند. نباید فراموش شود که فیلترینگ شبکه های اجتماعی 
که از سال گذشته اعمال شد، آمار خرید و فروش و استفاده از 
فیلترشکن ها را به میزان قابل توجهی افزایش داد. طبق آمار 
»یکتانت«، 80 درصد کاربران در گروه های سنی مختلف برای 
ورود به شبکه های اجتماعی و پیام رسان ها از VPN استفاده 
 VPN می کنند. این باعث شده تا گردش مالی خرید و فروش
در سال 1401 به یک بازار 2۵ تا ۳0 هزار میلیارد تومانی تبدیل 
شود. تمام این آمار نشان از تمایل مردم به استفاده از بسترهای 
فیلترشده دارد. همچنین طبق آمار ذکرشده در گزارش یکتانت 

میزان استفاده از VPN در بین کاربران 1۵ تا 1۷ سال 9۷ درصد 
است. همچنین میزان استفاده کاربران در مقطع ابتدایی از 
فیلترشکن 6۳ درصد است. یعنی از هر ۳ کاربر ایرانی با تحصیلات 
ابتدایی 2 نفر از VPN استفاده می کنند. این نشان می دهد 
استفاده از این ابزارها دیگر مخصوص قشر تحصیلکرده نیست. 
چنین آماری می تواند بیانگر یکی دیگر آسیب های فیلترینگ به 
وضعیت فرهنگی و اجتماعی جامعه باشد. آمار بالای بازدید از 
پست های تلگرامی کانال های ایرانی نیز یکی دیگر از عواملی است 
که این موضوع را تأیید می کند. طبق گزارش یکتانت، پست های 
کانال های ایرانی در تلگرام در سال 1401، ۵90 میلیارد بار دیده 

شده است. 

    فیلترغیرقانونی است
جلال رشیدی کوچی، نماینده مجلس هم در پاسخ به اینکه 
فیلترینگی که انجام می شود، مخالف اصل ۷9 قانون اساسی است؟ 
به »فرهیختگان« گفت: »بله، غیرقانونی است. یعنی دولت باید 
از مجلس اجازه بگیرد. شاید استدلال دولتی ها این است که اگر 
دوباره آزاد شود، دوباره به شرایط اضطراری برمی گردیم. ما اجازه 
نداریم که تراوشات ذهنی خودمان را در قانون دخیل کنیم. قانون 
مشخص است. برخی از دوستان می گویند که این تصویب شورای 
عالی امنیت ملی بوده، آنجا باید تصمیم گیری شود. شورای عالی 
امنیت ملی هم فراقوه ای است. باز من همین را استناد می دهم. 
اگر شورای عالی امنیت ملی فراقوه ای است، باز ذیل همین قانون 
اساسی ما شکل گرفته و باید استناد به قانون اساسی داشته باشد. 
قانون اساسی ما قانون مادر است. یعنی باقی قوانین زیرمجموعه 

قانون اساسی می شوند.«

 گویی وزیر ارشاد خبر از حجم بالای خرید فیلترشکن ندارد

شبکه های اجتماعی فیلتر نیستند!
      کدام شبکه های اجتماعی مخاطب بیشتری دارند؟

محصولی از »داوری« و 
»حقیقت پور«   شکایت می کند

 پایان صبر مرد پر رمز و راز 
جبهه پایداری

محصولی بالاخره به اظهاراتی که اخیرا 
درباره او منتشر می شود، واکنش نشان 
داد. البته ترجیح داد پاسخ از سوی جبهه 
پایداری باشد و خودش را درگیر نکند. 
دیروز جبهه پایداری اطلاعیه ای صادر 
کرد و در آن خبر از شکایت از عبدالرضا 
و  احمدی نژاد  سابق  مشاور  داوری 
حقیقت پور، نماینده سابق مجلس داد. 
منصور حقیقت پور چند روز قبل گفته 
بود: »ثروت محصولی در جبهه پایداری 
موثر است، اما همه چیز نیست. آنچه باعث 
شکل گیری جبهه پایداری است، اولا 
سرمایه و ثروت محصولی نیست، بلکه 
مدار فکری و زاویه تفکری است که این ها 
به اسم انقلابی گری گرفته اند.« استاندار 
اسبق اردبیل در رابطه با ادعای برج سازی 
محصولی بیان کرد: »من می خواهم بدانم 
تعداد برج هایی که از رانت شهرداری تهران 
توسط محصولی ساخته شد چقدر بود و آیا 
وجوه قانونی آن را داده اند یا خیر؟ تراکم 
را چگونه استفاده کردند؟ اگر این آمار را 
ندهند من نشان می دهم. اگر پیداکردن 
این اسامی مشکل است ما در آرشیو داریم. 
باید تکلیف این برج ها مشخص شود، 
دریاچه  بر  برجی که مشرف  خصوصا 
چیتگر است.« داوری هم گفته بود: »بعد 
از دهه 90 رابطه احمدی نژاد و محصولی 
قطع شد. نکته قابل توجه این است که 
احمدی نژاد محصول، صادق محصولی 
است و نه بالعکس چراکه محصولی در 
زمان دانشجویی هر دو فرد در دانشگاه 
علم و صنعت، سطح سیاسی محصولی 
بسیار بالاتر از احمدی نژاد بود کما اینکه 
محصولی فرمانده سپاه منطقه ۵ کشور 
در شمال غرب بوده و بعد هم که در زمان 
استانداری احمدی نژاد به مباحث نفتی 
ورود پیدا می کند که میلیاردر می شود تا 
جایی که سال 82 احمدی نژاد به پشتوانه 
ریاست  به  توانست  محصولی  ثروت 
جمهوری برسد. البته بعد از سال 90 میان 
احمدی نژاد و محصولی شکرآب شد. لذا 
به نظر می رسد رابطه خاصی ندارند غیر از 
اینکه پدر محصولی فوت شد و احمدی نژاد 
اما بنده  در ختم پدر او شرکت کرد 
هیچ وقت ندیدم که از سال 90 به ویژه سال 

92 جلسه خاصی داشته باشند.«

    شکایت می کند
از  اکنون محصولی درصدد شکایت 
آنهاست و در اطلاعیه جبهه پایداری آمده 
است: »در حالی که تلاش گسترده برای 
تکرار حماسه حضور ملت در انتخابات 
به عنوان  خویش  سرنوشت  تعیین  و 
تجلی مشارکت فراگیر سیاسی مردم در 
شکل گیری نهادها و ارکان نظام اسلامی، 
دغدغه همه دلسوزان و نیروهای وفادار 
به گفتمان انقلاب اسلامی است برخی 
منحرفین از مسیر انقلاب، انتخابات را 
تهدیدی برای خود می دانند و در این دوره 
نیز همچون ادوار گذشته به دنبال این 
هستند تا این فرصت عظیم را به تهدیدی 
علیه ایران تبدیل کنند. یکی از طراحی های 
دشمنان، فعال کردن چهره های سوخته 
پروژه بگیر علیه نیروهای انقلاب با هدف 
سیاه نمایی و ایجاد دلسردی در مردم در 
جهت تضعیف مؤلفه مردمی حاکمیت دینی 
است تا از این مسیر بتوانند یکی از عوامل 
اصلی قدرت بازدارندگی تهاجمات دشمن را 
کنار بزنند. از این رو دشمنان برای تخریب 
یا تضعیف این قدرت، پروژه چند مرحله ای 
را طراحی می کنند تا به این حضور میلیونی 
مردم خدشه وارد سازند. یکی از وجوه 
این طراحی تخریب و دروغ پردازی علیه 
جریان های انقلابی و نیروهای مؤثر جبهه 
انقلاب با هدف ایجاد دلسردی در جامعه 
است. بر همین اساس با عنایت به اینکه 
آقایان عبدالرضا داوری و منصور حقیقت  پور 
طی روزهای گذشته اظهارات سراسر کذبی 
را پیرامون آقای صادق محصولی، دبیرکل 
جبهه پایداری مطرح نمودند و به رغم اینکه 
تاکنون در مقابل این ادعاهای کذب با 
مماشات رفتار شده است، به نظر می رسد 
اکنون این خط تخریب تلاش دارد تا در 
آستانه انتخابات دوازدهمین دوره مجلس 
شورای اسلامی وجهه  جریان انقلابی را 
نشانه بگیرد که این امر دیگر قابل گذشت 
نیست. لذا در جهت افشای ماهیت پشت 
پرده این تخریب ها که با طرح ادعاهای 
کذب به دنبال ناامیدسازی اجتماعی و 
کاهش مشارکت سیاسی هستند، از ایشان 
به طور رسمی در مراجع قضائی شکایت 
خواهد شد. در پایان لازم است تأکید شود 
ضمن اینکه کلیه رسانه های منتشرکننده 
مطالب کذب علیه دبیرکل جبهه پایداری 
مکلفند طبق ماده 2۳ قانون مطبوعات 
نسبت به انتشار این اطلاعیه در همان 
صفحات، اقدام نمایند، این دفتر حق 
پیگیری حقوقی و قضائی مستند به تبصره 

4 این ماده را برای خود محفوظ می دارد.«

برای تکمیل روند 
مذاکرات برجامی 

آماده ایم

سرنوشت برجام چه شد و آیا کشورهای موثر در این ماجرا 
بی خیال ادامه مذاکرات هستند؟ ابوالفضل عمویی، سخنگوی 
کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس در خصوص 
روند مذاکرات برجامی اظهار کرد: برای تکمیل روند مذاکرات 
و پایان نگارش سند سپتامبر سال گذشته، آماده ایم و این 
آمادگی باید در طرف مقابل هم وجود داشته باشد. کشورهای 
ثالث فعال هستند اما وقتی تحولی مثل فلسطین رخ می دهد 
همه تمرکز آنجا متمرکز می شود اما این ارتباط همچنان از 
طریق واسطه ها برقرار است. عمویی همچنین در رابطه با 
وضعیت ارتباط ایران و عربستان گفت: ما دراتوبان چهار بانده 
و آماده برای نزدیک شدن به عربستان سعودی نیستیم بلکه 
در این مسیر دست اندازهایی وجود دارد. عربستان در دوره 
اخیر توسعه اقتصادی را بیشتر از قبل اولویت خود قرار داده 

که می تواند زمینه مشترکی برای همکاری باشد. 

 تبلیغ
  112 شبکه 
علیه ایران 

مردم ایران نجیب و صبور هستند و ثابت کردند پای 
آرمان های انقلاب هستند. یک عضو کمیسیون امنیت ملی  
مجلس گفت: به رغم همه مشکلات معیشتی مردم ما مردم 
فهیمی هستند و حساب نظام را با چهار مسئول مشکل دار 
یکی نمی دانند و بشارت می دهم که با زیرساخت هایی که 
دولت انجام داده و با روابط با کشورها و پیمان های مختلف 
که انجام شده است و با کارهای جهادی که انجام شده هر چه 
به جلو برویم وضعیت اقتصاد و معیشتی کشور بهتر خواهد 
شد. مجتبی ذوالنوری اظهار داشت: ۱۱۲ رادیوی زنده علیه 
کشور تبلیغ می کنند و نتوانسته اند چه در جنگ و چه در 
جنگ مجازی راهی از پیش ببرند و نقش آفرینی روحانیت 
می تواند بسیار مهم باشد. دشمن با تمام ترفندهایی که در 
فضای مجازی انجام می دهد نتوانسته  مردم را از انقلاب و 

روحانیت جدا کند. 


